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Już jutro derby Rzymu. Między innymi o nie pytały był Antonio Ruediger, w

wywiadzie dla Sky Sport. 

 

Totti?

To mój pierwszy sezon w Romie i trenowanie z nim to zaszczyt. Widziałem wiele

filmów wideo i dzięki swoim występom stał się legendą. Myślenie, że mogą to być

jego ostatnie derby jest trochę martwiące, ale życie idzie dalej.

 

Klose?

Strzelił mnóstwo goli, również w drużynie narodowej, jednak nie będzie to

pojedynek między mną a nim, muszę uważać również na innych graczy jak

Candreva i Felipe Anderson.

 

Derby? 

W szczególności rzymianie przybliżyli mi wiele rzeczy, De Rossi dał mi do

zrozumienia jaką wagę ma ten mecz dla kibiców.
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